
 

 

 

  

 

Protokoll 2019-02-04 

 

Närvarande: Herbert Eriksson, Bosse Melvås, Linda Claesson, Sauli Hakkarainen, 
Gunnar Andreasson, Mathias Lennartsson, Caroline Mollmyr 

§1 Mötet öppnas 

§2 Genomgång av föregående protokoll 

- Vi tar fram riktlinjer för höghöjds-arbeten i hallen. Mattias ansvarar 
- Besiktning av liften kvarstår, Anders kollar med Pär Lorén second opinion  
- Går det nyttja Nosse källa för kyla hallen? Utredning fortgår Sauli ansvarar. 

Tekniken finns för att göra det.  
- Skolan har önskemål om att kunna låsa in sin utrustning, vi tittar på en 

lösning 
- Swish – Allhallen har inget eget nummer. Vid swish för gymkort sätts 

pengarna in direkt på Allhallens konto med tydlig märkning gällande vem 
och vad inbetalningen avser. 

- Fönstermoduler finns hos Bertil B, hur många behöver vi? Vart ska de 
förvaras? 

- Batterier i passersystemet ska bytas, Mattias ansvarar. 
 

§3 Ekonomi 

- Ekonomin är fortsatt god. 

- Efter kontroll av hiss har vi fått anmärkning ”brytare för mutterpaket 
behöver justeras”. Finns kraftigt oljud när hissen nyttjas. Herbert 
undersöker om det går att åtgärda.  

- Koll av kyl och värmepumpar har gjorts utan anmärkning.  

§4 Uthyrning och arrangemang 

- Hallen nyttjas för större arrangemang av olika föreningar, tex drillen och BIF. 

- Equmenia scout nyttjar. 

- Återkommande arrangemang, Borås karate, Stone Castle Cup, valnämnden 
mm. Eu-valet kommer att ske i Allhallen.  

§5 Gymmet 

- Stakmaskin är inköpt och uppsatt.  



- Finns utrymme för investering för viktställ? Vi kollar upp och återkommer.  

- Tendensen är att antalet aktiva gymmare ökar. Finns det en gräns för hur 
många aktiva gymmare som vi kan hantera för att bibehålla kvalitet? 
Diskussion kring priset för nyttjande, gymmet har byggts till och nya 
maskiner har tillkommit, kan bli aktuellt med att justera upp priset 
framöver. 

- Vi ska beställa service av gymmaskinerna, Sauli ansvarar. 

- Säkringen går när två större personer nyttjar löpmaskinerna i högt tempo 
samtidigt. Är det frekvent förekommande? Är det ett problem som går att 
åtgärda?  

- Matta vid skivstången behöver kompletteras för att bli tjockare. Behövs för 
att dämpa och fördela tyngden när den släpps. Sauli kollar upp. 

- Lampa på utsidan vid gymmet, behöver åtgärdas. Sauli pratar med Grovare 
El. 

- Dörrmagneten mellan stora och lilla gymmet ska åtgärdas, Mathias 
ansvarar. 

- Prova-på-kostnaden ligger på 20 kr/gång idag. Diskussion om det är rimligt 
att ha kvar kostnaden, kommer fram till att det bör vara kvar i samma nivå.  

- Hur många personer nyttjar gymmet, både betalande medlemmar och de 
som löser tillfällig avgift? Vi får fundera på hur vi kan undersöka det. Går det 
att ha mätning i entrén eller trappan? 

§6 Åtgärder efter besiktningen, bomsystemet? 

- Trampolinen ska lagas.  

- Bomsystem ska bytas. Anders har kollat med kommunen för att se om de 
kan ta en del av kostnaden. Kommunen har inte återkopplat. Vi tar 
kostnaden just nu och köper in, om kommunen tar beslut om del av 
kostnaden så löser vi det då. 

- 2 bänkar och 3 mattor slängdes ut. Vi köper in och ersätter dessa samtidigt 
som vi köper bomsystemet. Sauli ansvarar. 

- Vajrarna för romerska ringarna har vi fått anmärkning på, vi kollar över vad 
det skulle kosta att även beställa ny vajer samtidigt som det övriga.  

§7 Avlönad vaktmästare 2 h/vecka? (snöröjning mm) 

- Frågan är om vi har möjlighet att anlita vaktmästare ca 2 timmar/vecka för 
det som ska åtgärdas, tex snöröjning, kontroll av larm, okulär besiktning av 
lokalerna samt åtgärda det som Yvonne inte kan lösa. Är det saker i 
teknikrummet som behöver åtgärdas så kontaktar vaktmästaren behörig 
person. Herbert ställer frågan till David.  

§8 Plan årsmötet 

- 23 april kl 18.30 med mat och årsmötet inleds 19.15, i anmälan ska anges 
om hur många som kommer för maten. Maten beställs via Bechamel, vi 
kontaktar dem redan nu för att preliminärboka.  



- Vi får kolla upp vilka som är aktuella för omval och nyval. Sauli stämmer av 
med valberedningen.  

- Motioner ska vara inne senast 14 dagar innan årsmötet.  

- Styrelsen ska ta fram offert för målning av Allhallen som 
diskussionsunderlag på årsmötet. Dessa bör skickas ut till 
medlemsföreningarna i god tid innan årsmötet. Sauli kontaktar tre firmor 
som får lämna offert.  

- Vad hände med motionsstigarna som lyftes upp förra året? Caroline kollar 
upp. 

-  

§9 Övriga frågor 

- Byte av resterande lysrör 

- Avlägsna inaktuella sponsortavlor samt omorganisera de som ska vara kvar. 

- Högtalarna har det kommit synpunkter på. Vi har bett Per kolla över dem 
och inget mer har sagts efter det.  

- Snöröjning på taket, det finns två selar i maskinrummet att nyttja vid behov 
av höghöjdsarbeten. 

- Under Bregmos cup gick det skarpt brandlarm, fimp var slängd i 
papperskorg på toalett. Utrymning fungerade som den skulle.  

- Wifi i Allhallen behöver byggas ut så att det räcker i hela Allhallen, även 
borta i gymmet. Mathias kollar upp kring offert på lite olika alternativ.  

- Det har skrivits ett markupplåtelseavtal för fiberföreningen som använder 
Allhallens mark. 

§10 Nästa möte 

- 11 april kl 18.30. Linda fixar fika.  

 


